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Besluitenlijst algemeen bestuur van de vergadering van 12 april 2024, 12.00 tot 13.00 uur, digitaal  

Vastgesteld in de vergadering van 12 juni 2024  

Aanwezig  

Lieke Schuitmaker (Alphen-Chaam), Hans van Tilborg (Baarle-Nassau), Derk Alssema (Gilze en Rijen), Mark van Stappershoef (Goirle),, Evert Weys 

(Hilvarenbeek), Hanne van Aart (Loon op Zand), Hans Janssen (Oisterwijk), Theo Weterings (Tilburg, voorzitter), Sacha Ausems (Waalwijk); 

– René Jansen (voorzitter poho economie) bij agendapunt 4; 

– Frank van Mil, Bernadette Elbers en Lieke Esseling (regiobureau Hart van Brabant). 

Afwezig Marnix Bakermans (Dongen), Marjon de Hoon-Veelenturf (Baarle-Nassau), Willemijn van Hees (Heusden) 

Besluitenlijst 

# Onderwerp Besluit Openbaar 
(ja/nee) 

B20240412 -01 Mededelingen Henk van Tilborg vervangt Marjon de Hoon vandaag. Mark van Stappershoef sluit iets later 
aan.  

Ja  

B20240412-02 Besluitenlijst + actielijst 
AB 6 maart 2024 

Beide worden vastgesteld conform het concept.  
 

Ja 
(besluitenlijst) 

B20240412-03 Ingekomen en 
uitgaande stukken 

Van de ingekomen brief wordt kennisgenomen en betrokken bij agendapunt 4. Ja  

B20230412-04 Voorstel overheveling 
financiën Leisure 
ontwikkelfonds (LOF) 
 

René Jansen licht het doel van het LOF en het gevolgde proces voor het 
overhevelingsvoorstel toe. Voor de jaren 2025 en 2026 zal aan de raden een voorstel 
worden voorgelegd om binnen de lokale begrotingen de benodigde middelen beschikbaar 

Ja 
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te stellen. Indien het AB niet instemt met het overhevelingsvoorstel, zal aan de 
raadsvoorstellen de dekking voor 2024 worden toegevoegd. 
Derk Alssema licht het advies van het DB om vast te houden aan de afspraken voor 
overhevelingsvoorstellen, nader toe. 
De leden van het AB stellen het nut van de bijdrage aan het LOF niet ter discussie. Zij 
(h)erkennen het dilemma tussen vasthouden aan de afspraken en pragmatisch handelen 
voor 2024.  
 
De discussie gehoord hebbend, concludeert de voorzitter dat er onvoldoende  draagvlak 
is voor het voorstel.  
Het AB besluit:   

− niet in te stemmen met het voorstel tot overheveling van middelen ten behoeve 
van de gevraagde bijdrage aan het LOF; 

− kennis te nemen van het besluit van het poho economie dat de gevraagde 
bijdragen aan het LOF voor de jaren 2024, 2025 en 2026 voor worden gelegd aan 
de negen gemeenteraden om op te nemen in de lokale begrotingen; 

− dat ambtelijk het signaal aan de provincie zal worden afgegeven dat nog niet tot de 
gevraagde bijdrage is besloten en dat daar nog aan wordt gewerkt.  

B20240412-05 Jaarrapport 2023 
Regio Hart van 
Brabant –exclusief 
cijfers Jeugd 

Hans Janssen, Mark van Stappershoef en Sacha Ausems geven aan dat het concept-
jaarrapport veel informatie bevat en tegelijk helder en compact is. Compliment.  
 
Het algemeen bestuur besluit   
− kennis te nemen van het rekeningresultaat (exclusief cijfers jeugd) ad € 814.058; 
− in te stemmen met het overhevelen van € 552.235 aan geoormerkte middelen ten 

behoeve van de projecten die doorlopen in 2024; 
− € 67.464 voor ROA over te hevelen; 
− in te stemmen met het uitkeren aan de deelnemende gemeenten van het vrij 

besteedbaar resultaat ad € 194.359, dat overblijft na overhevelingen; 
− in te stemmen met de voorlopige jaarrekening en met het concept jaarverslag (samen 

het concept jaarrapport 2023 Regio Hart van Brabant excl. cijfers jeugd);  
− de concept jaarstukken 2023 (exclusief cijfers jeugd) aan te bieden aan de raden van 

de deelnemende gemeenten; 

Ja  
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B20240412-06 Rondvraag  Evert Weys informeert of duidelijkheid kan worden gegeven over de werkafspraken over 
samenwerking in SRBT-verband omdat die nu niet duidelijk zijn.  
Theo Weterings geeft aan dat SRBT tijdens de 24-uurs op 24 en 25 april op de agenda 
staat. Er wordt hiervoor een presentatie voorbereid. Het is waardevol de huidige 
werkwijzen te verhelderen, hoewel het bericht vanuit het poho fysiek nog niet de 
gevraagde duidelijkheid verschaft. Het ware beter geweest dat bericht vooraf even met DB 
af te stemmen. 
 
Hans Janssen informeert of er voornemens zijn om, vergelijkbaar aan de Oostflank, in 
andere delen van regio Midden-Brabant ruimtelijke plannen te ontwikkelen of 
gebiedsvisies te maken. Theo Weterings geeft aan dat die er niet zijn: de Oostflank is 
uniek in het feit dat deze grens ook meteen een grens is van het gebied van SRBT.  

Ja 

 

 


